
 
 

 

 

 

Referat af Generalforsamling i 

Svendborg Orienteringsklub 

Tirsdag den 4. marts 2025 kl. 19.30 

 
17 medlemmer var mødt frem 

 
 Dagsorden: 

 
1. Valg af dirigent og referent 

Bjarne blev valgt og indbydelsen blev godkendt. 
 

2. Bestyrelsens beretning for 2024 
Beretningen kan læses på hjemmesiden. 
Leila kommenterede DOF´s Repræsentantskabsmøde. Der er medlemsfremgang i DOF for 
tiden. Team Danmark støtter ikke længere orienteringssporten. Økomomien i Dof kan mærke 
det, men der er ikke længere krav om at et vist antal medaljer skal vindes. Der blev et overskud 
på 363.000 kr. DOF bliver 75 år i år. (det gør vores egen klub til februar) 
 

3. Fremlæggelse af regnskab for 2024 
Anita fremlagde regnskabet. Regnskabet blev godkendt. 
 

4. Fastsættelse af kontingent for 2025 
Der kom forslag om at forhøje kontingentet med 50 kr. En afstemning viste et lille flertal, så det 
blev op til bestyrelsen at reagere på det. 
 

5. Fremlæggelse af budget for 2025 
Anita fremlagde budgettet, som blev taget til efterretning 
 

6. Behandling af indkomne forslag 
(Ifølge vedtægterne skal forslag til behandling under pkt. 6 indgives til bestyrelsen senest 2 uger før 

generalforsamlingen). 
Ingen forslag var indkommet. 
 

7. Valg af Næstformand – på valg Annette Færing 
Genvalg 
 

8. Valg af kasserer – på valg Anita Lunding 
Genvalg 
 

8.a Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer 
Alle blev genvalgt (Torben, Jes, Lene, Bjørn og Per) 

 
9. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen - på valg Helga Christensen og Ole Axelsen 

Helga blev genvalgt og Jan blev valgt ind som 2. suppleant 
 

10. Valg af Revisor + revisor suppleant – på valg Torben Pahuus og suppl. Gitte Christoffersen 
Begge blev genvalgt. 
 

11. Eventuelt  
Der kom en henstilling om en omskrivning af en sætning i foreningens reglement:” Man kan 
indvælges i bestyrelsen når man er 14 år ”. Der skal tilføjes at man ikke kan blive formand eller 
kasserer. 
Bestyrelsen blev spurgt om der arbejdes på at finde nye skove. Gudbjerg har fået ny ejer og 



kunne være aktuel 
 
Under kaffen kiggede et lille udvalg på Findvej. Vi har fået i alt 10.000 kr. til at opdatere projektet 
Og opgaver i forbindelse med årets sy´fyns´4-daws blev fordelt/aftalt. 
 
Referent 
Annette 
 

 

 
 
 
 


